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Letters | Correspondance
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Correction

In the article “Effects of diabetes-related family stress 
on glycemic control in young patients with type 1 

diabetes. Systematic review,” which appeared in the 
February issue of Canadian Family Physician,1 an error 
was introduced into Dr Alexopoulos’ biographical infor-
mation. His biography should have read as follows:
Dr Alexopoulos is Certified Occupational Health Physician and Tutor in the 
postgraduate course “Stress Management and Health Promotion” at Athens 
University Medical School in Greece. 
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Make your views known! 
To comment on a particular article, open the article at www.cfp.ca and click on 
the Rapid Responses link on the right-hand side of the page. Rapid Responses are 
usually published online within 1 to 3 days and might be selected for publication 
in the next print edition of the journal. To submit a letter not related to a specific 
article published in the journal, please e-mail letters.editor@cfpc.ca. 

Faites-vous entendre! 
Pour exprimer vos commentaires sur un article en particulier, ouvrez l’article à 
www.cfp.ca et cliquez sur le lien Rapid Responses à droite de la page. Les réponses 
rapides sont habituellement publiées en ligne dans un délai de 1 à 3 jours et elles 
peuvent être choisies pour publication dans le prochain numéro imprimé de la revue. 
Si vous souhaitez donner une opinion qui ne concerne pas spécifiquement un article 
de la revue, veuillez envoyer un courriel à letters.editor@cfpc.ca.


